

October 27, 2020

**Drumheller RCMP invite the community to engage in consultation for 2020/21**

Drumheller, Alta. – Staff Sergeant Eddie Bourque of the Drumheller RCMP Detachment would like to hear from local community members in the Drumheller RCMP Detachment area who may have any comments and/or concerns about policing issues in the following geographic areas:

Town of Drumheller, Communities of Aerial, Beynon, Cambria, Carbon, Dalum, Delia, Dorothy, Dunphy, East Coulee, Hesketh, Kirkpatrick, Little Fish Lake, Michichi, Morrin, Munson, Nacmine, Redland, Rosebud, Rosedale, Rowley, Rumsey, Scollard, Sharples, Taylor Siding, Trefoil, Verdant Valley and Wayne, and Counties of Kneehill, Starland, Wheatland and Stettler.

Normally, a series of town hall meetings would have been held in local community halls; however, due to the current state of the pandemic, public gatherings are not an option. As a result, for a two week period from *Monday, November 2, 2020, until Friday, November 13, 2020*, SSgt. Bourque will be accepting input from community members through either regular mail or email. If you are interested in participating, please reach out to SSgt. Bourque at:

Drumheller RCMP, P.O. Box 1030, Drumheller, AB T0J 0Y0

or

email: [KDrumhellerservices@rcmp-grc.gc.ca](mailto:KDrumhellerservices@rcmp-grc.gc.ca)

Once the date closes, SSgt. Bourque will review all of the correspondence received. Later in November 2020, SSgt. Bourque will respond to the top 10 issues and concerns as presented and publish his responses in the aforementioned communities' web pages and mail outs.

SSgt. Bourque would like to, "Thank everyone in advance for taking the time to work together during this challenging time to identify your concerns."

**-30-**

**Media contact:**

Cst. Jonathan Foran  
Detachment Media Relations Officer  
Drumheller RCMP Detachment  
403-823-7590

27 oct 2020

### **La GRC de Drumheller invite la communauté à exprimer son opinion en 2020/21**

Drumheller (Alberta) – Le sergent-chef Eddie Bourque du détachement de la GRC de Drumheller souhaite avoir l'opinion des membres de la communauté du territoire de compétence du détachement de la GRC de Drumheller au sujet des services de police dans les secteurs suivants :

Ville de Drumheller, les communautés d'Aerial, Beynon, Cambria, Carbon, Dalum, Delia, Dorothy, Dunphy, East Coulee, Hesketh, Kirkpatrick, Little Fish Lake, Michichi, Morrin, Munson, Nacmine, Redland, Rosebud, Rosedale, Rowley, Rumsey, Scollard, Sharples, Taylor Siding, Trefoil, Verdant Valley et Wayne, et les comtés Kneehill, Starland, Wheatland et Stettler.

En temps normal, nous aurions organisé des assemblées générales dans les salles communautaires locales; cependant, en raison de la pandémie, les rassemblements ne sont pas possibles. Ainsi, pour une période de deux semaines, soit à *partir du lundi 2 novembre 2020 jusqu'au vendredi 13 novembre 2020*, le serg.-chef Bourque prendra le pouls de la communauté par courrier régulier ou par courriel. Si vous voulez participer, voici comment communiquer avec le serg.-chef Bourque:

GRC de Drumheller, Case postale 1030, Drumheller (Alberta) T0J 0Y0

ou

courriel : [KDrumhellerservices@rcmp-grc.gc.ca](mailto:KDrumhellerservices@rcmp-grc.gc.ca)

Après cette période, le serg.-chef Bourque lira toutes les lettres reçues. Plus tard en novembre 2020, le serg.-chef Bourque répondra aux 10 problèmes et préoccupations les plus courants et publiera ses réponses sur les sites web des communautés et les enverra par courrier.

Le serg.-chef Bourque tient à remercier tous ceux et celles qui répondent à l'appel pendant cette période difficile.

**-30-**

#### **Personne-ressource pour les médias :**

Gendarme Jonathan Foran  
Agent des relations avec les médias du détachement  
Détachement de la GRC de Drumheller  
403-823-7590